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Faux Calligraphy and Hand Lettering Workshop 

Western Calligraphy is an elegant and beautiful art form. 

Learning Faux Calligraphy is a great starting point for your 

lettering journey. In this workshop, participants can learn how to 

use any kind of pen to mimic calligraphy to create beautiful and 

decorative artworks. They will be taught the skills of faux

calligraphy, hand lettering art and decorative ornaments, among 

others.

Mr Travis Ying has a Master of Fine Arts and a Bachelor of 

Education. He has been learning calligraphy for more than 15 

years, and is devoted to the visual arts. He has created his own 

style of hand lettering, including Modern Gothic and Brush 

Calligraphy. In 2014, he was invited by the 43rd Hong Kong Arts 

Festival Artists-in-Residence Programme to be the local artist 

collaborating with Paper Cinema renowned artists from the UK－
to organize and run art workshops with targeted secondary 

students.

西洋書法字體優美且具藝術感，學習仿書法可以作為你西洋
書法之旅的一個起點。在這一工作坊中，學員們將學習使用
不同類型的筆，去摹寫西洋書法，並學習手繪藝術文字和裝
飾品等技巧，從而創作出精美的裝飾藝術品。

Material Fee

$140

本書法班導師英文瀚先生，取得藝術碩士及教育學士後，一
直致力於視覺藝術，他研習中西書法超過15年，並創造了自
己的書法字樣，包括現代哥德式和毛筆書法。英先生曾於
2014年獲第四十三屆香港藝術節邀請，出任本港代表藝術
家，與享譽國際的Paper Cinema藝術家一同為本港中學生舉
辦藝術工作坊。

導師
英文瀚先生
書法家

C+E

7 - 16 June 2022

(Tuesdays & Thursdays - 4 sessions)

6:30 pm – 9 pm

ZOOM


